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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S) och andre vice ord-

föranden Ulf Fridebäck (FP) utsågs att jämte ordföranden Margareta Björk (M) 

justera och expediera dagens protokoll. Justeringen kommer att ske den 

20 december 2013. 

 

 

§ 2  
Interpellation om återställning av bollplaner och idrottsplatser efter 

vinterns snödumpning (nr 2013:22) 

Dnr 329-864/2013 

 

Rana Carlstedt (S) hade lämnat in en interpellation om återställning av bollpla-

ner och idrottsplatser efter vinterns snödumpning. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 1. 

 

I debatten yttrade sig Rana Carlstedt och borgarrådet Hamilton. 
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§ 3  
Interpellation om konstverket Hyenor vid Stureplan (nr 2013:23) 

Dnr 328-951/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om konstverket Hyenor 

vid Stureplan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 2. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Hamilton och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 4  
Interpellation om hanteringen av kulturmiljövärden vid Slussen 

(nr 2013:24) 

Dnr 311-952/2013 

 

Mats Berglund (MP) hade lämnat in en interpellation om hanteringen av kul-

turmiljövärden vid Slussen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 10 juni 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Kevius hänvisade till utdelat interpellationssvar ------------ Bilaga 3. 

 

I debatten yttrade sig Mats Berglund, borgarrådet Kevius och Ann Mari Engel. 

 

 

§ 5  
Bordlagd interpellation 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellation nr 2013:25. 

 

 

§ 6  
Interpellation om stadens passivitet när det gäller byggande av tunnelbana 

till Hagastaden (nr 2013:26) 

Dnr 314-973/2013 

 

Jan Valeskog (S) hade lämnat in en interpellation om stadens passivitet när det 

gäller byggande av tunnelbana till Hagastaden. 

 

Kommunfullmäktige beslutade den 2 september 2013 att interpellationen fick 

framställas. 

 

Borgarrådet Hamilton hänvisade till utdelat interpellationssvar --------- Bilaga 4. 
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I debatten yttrade sig Jan Valeskog och borgarrådet Hamilton. 

 

 

§ 7  
Bordlagda interpellationer 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga besvarandet 

av interpellationerna nr 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35 och 36 för år 2013. 

 

 

§ 8  
Interpellation 

 

Anmäldes ingiven interpellation: 

(2013:37) av Eivor Karlsson (MP) om situationen på Handelsvägen 186 

Dnr 326-1796/2013. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att interpellationen fick fram-

ställas. 

 

Härefter beslutade kommunfullmäktige utan omröstning att bordlägga besva-

randet av denna interpellation. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 

Fråga nr 1.  Resultatet av PISA-undersökningen 

 

Jan Valeskog (S) ställde en fråga om resultatet av PISA-undersökningen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Jan Valeskog och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 2.  Tele2 Arenan 

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om Tele2 Arenan. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann Mari Engel och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 3.  Stadsdelsnämndernas hantering av äldreomsorgen 

 

Mirja Räihä (S) ställde en fråga om stadsdelsnämndernas hantering av äldre-

omsorgen. 
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Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Mirja Räihä och borgarrådet Larsson. 

 

 

Fråga nr 4.  Likvärdigheten i skolan – bortblåst? 

 

Karin Rågsjö (V) ställde frågan: Likvärdigheten i skolan – bortblåst? 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Karin Rågsjö och borgarrådet Edholm. 

 

 

Fråga nr 5.  Slussen 

 

Borgarrådet Rudin (S) ställde en fråga om Slussen. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av borgarråden Rudin och Nordin. 

 

 

Fråga nr 6.  Ateljéhyror 

 

Ann Mari Engel (V) ställde en fråga om ateljéhyror. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Ann Mari Engel och borgarrådet Sjöstedt. 

 

 

Fråga nr 7.  Stadens simhallar 

 

Emilia Bjuggren (S) ställde en fråga om stadens simhallar. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att frågan fick framställas. 

 

Ordet innehades av Emilia Bjuggren och borgarrådet Kevius. 
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§ 10  

Anmälda skrivelser 

 

Till kommunfullmäktige hade inkommit följande skrivelser, vilka delgivits be-

rörda organ: 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut 

av den 25 november 2013 

 

Beslut (25 november) angående Ändrad valdistriktsindelning i Stockholms stad 

Dnr 011-1266/2013 

 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut 

av den 29 november 2013 

 

Beslut (29 november) med anledning av överklagande av stadsbyggnadsnämn-

dens beslut (15 augusti) avseende fråga om detaljplan för del av fastigheten 

Hammarbyhöjden 1:1 vid kv Hornlyktan i stadsdelen Björkhagen i Stockholm, 

Stockholms kommun. 

Länsstyrelsen avvisar överklagandena från Föreningen Hammarbyhöjden 1:1 

Fritidsgårdar, M.W. och A.E.K:s.  

Länsstyrelsen avslår övriga överklaganden. 

 

Mark- och miljööverdomstolens beslut  

av den 3 december 2013 

 

Beslut (3 december) med anledning av överklagat avgörande hos Mark- och 

miljödomstolen (beslut 9 oktober) avseende Detaljplan för fastigheten Stock-

holm Dellen 4 m.m. i stadsdelen Årsta i Stockholms kommun.  

Mark- och miljööverdomstolen meddelar inte prövningstillstånd. Mark- och 

miljödomstolens avgörande står därför fast. 

 

Mark- och miljödomstolens beslut  

av den 6 december 2013 

 

Beslut (6 december) med anledning av överklagat avgörande hos Länsstyrelsen i 

Stockholms län (beslut 17 januari) avseende Förslag till detaljplan för ny buss-

terminal för Nacka- och Värmdöbussarna vid Slussen i stadsdelen Södermalm. 

Mark- och miljödomstolen avvisar 17 st överklaganden. 

Mark- och miljödomstolen avvisar 3 st yrkanden om ekonomisk ersättning.  

Mark- och miljödomstolen avslår Södermalmsparkernas vänners, Gamla Säll-

skapets och 6 st övriga överklaganden.  

Med ändring av länsstyrelsens beslut upphäver mark- och miljödomstolen kom-

munfullmäktige i Stockholms kommuns beslut (11 juni 2012) att anta detaljplan 

för bussterminal vid Slussen del av fastigheten Södermalm 7:87 m.fl. i stadsde-

len Södermalm. 

Dnr 311-685/2012 
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Mark- och miljödomstolens beslut  

av den 6 december 2013 

 

Beslut (6 december) med anledning av överklagat avgörande hos Länsstyrelsen i 

Stockholms län (beslut 17 januari) avseende Förslag till detaljplan för ny buss-

terminal för Nacka- och Värmdöbussarna vid Slussen i stadsdelen Södermalm. 

Mark- och miljödomstolen avskriver målet vad avser ett återkallat överklagande. 

Dnr 311-685/2012 

 

Mark- och miljööverdomstolens beslut  

av den 6 december 2013 

 

Beslut (6 december) med anledning av överklagat avgörande hos Mark- och 

miljödomstolen avseende Detaljplan för fastigheten Västända 1 m.fl. i Stock-

holms kommun. 

Mark- och miljööverdomstolen meddelar inte prövningstillstånd. 

Mark- och miljödomstolens avgörande står därför fast. 

 

Förvaltningsrätten i Stockholms beslut 

av den 10 december 2013 

 

Beslut (10 december) angående överklagande av Förvaltningsrättens beslut (28 

oktober) avseende Ändrat hundrastområde och ny hundrastgård i Solberga-

skogen.  

Förvaltningsrätten avvisar överklagandet. 

Dnr 667-655/2012 

 

 

§ 11  

Närvaro 

 

Närvaro antecknades enligt  ---------------------------------------------------- Bilaga 5. 

 

 

§ 12  

Justering 

 

Ordföranden anmälde att till justeringsmän utsetts ordföranden, förste och andre 

vice ordförandena samt att justeringen kommer att ske fredagen den 

20 december 2013 kl. 15.00, vilket kommunfullmäktige godkände. 

 

 

§ 13  

Valärenden, fyllnadsval (skrivelse 12) 

 

Valärende i kommunfullmäktige 2013-12-16 behandlades. 

 

Ordföranden tog upp valberedningens förslag. Kommunfullmäktige beslutade 

utan omröstning enligt --------------------------------------------------------- Bilaga 6. 
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§ 14  

Valärenden, ny mandatperiodsval 

 

Valärende i kommunfullmäktige 2013-12-16 behandlades. 

 

Ordet innehades av Jonas Nilsson. 

 

Ordföranden tog upp valberedningens förslag. Kommunfullmäktige beslutade 

utan omröstning – med den ändring som anmälts – enligt ---------------- Bilaga 7. 

 

 

§ 15  

Järvalyftet 2007–2012 – En satsning som gör skillnad  

Rapport, avveckling av den politiska styrgruppen och fortsatt samordning 

och uppdrag (utl. 2013:148) 

Dnr 336-1280/2012 

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda utlåtande nr 2013:148 behandlades. Utlå-

tandet gäller ett ärende om Järvalyftet 2007-2012 - En satsning som gör skillnad.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Larsson, Stina Bengtsson, Ann Mari Engel, bor-

garrådet Rudin, Emilia Bjuggren, Borgarrådet Helldén, Ann-Katrin Åslund, 

Sebastian Wiklund, Ewa Samuelsson, Salar Rashid, Björn Ljung, Stellan 

Hamrin, Karin Rågsjö, Demba Bah, Gulan Avci, Jonas Nilsson, Abebe Hailu, 

Awad Hersi, Mads Lundgaard och Rahma Dirie. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av borgarrådet Rudin (S) bifall till Socialdemokraternas reservation i kom-

munstyrelsen, 

 

dels av borgarrådet Helldén (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommun-

styrelsen, 

 

dels av Sebastian Wiklund (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommun-

styrelsen. 
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Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

1. Rapport angående ”Järvalyftet 2007-2012. En satsning som gör skillnad”, 

bilaga 2 till utlåtandet, godkänns.  

2. Kommunstyrelsen ansvarar för samordning och uppföljning av Vision 

Järva 2030, såväl som Vision Söderort och kommande ytterstadsvisioner, 

och i konsekvens med detta avvecklas den politiska styrgruppen för yt-

terstaden.   

 

 

§ 16  

Valärenden, ny mandatperiodsval 

 

Valärende i kommunfullmäktige 2013-12-16 återupptogs.  

 

Kommunfullmäktige godkände att ärendet återupptogs. 

 

Ordet innehades av Jonas Nilsson som anmälde ytterligare ett förslag till änd-

ring. 

 

Ordföranden tog upp den föreslagna ändringen gällande ändrad ordningsföljd i 

socialnämnden innebärande att Yvonne Fernell-Ingelström ska stå före Marie 

Ljungberg Schött. 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning – enligt ----------------- Bilaga 7. 

 

 

§ 17  

Ändringar av lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Stockholms 

kommun (utl. 2013:161; skrivelse 13) 

Dnr 667-1462/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:161 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om ändringar av lokala ordningsföreskrifter för torghandeln i Stockholms 

kommun. 

 

Ordet innehades av Åke Askensten och borgarrådet Sjöstedt. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 

1. Ändringar i de lokala ordningsföreskrifterna för torghandeln i Stockholms 

kommun godkänns enligt bilaga 1 med underbilagor 1-50 till utlåtandet. 

2. Ändringen av de lokala ordningsföreskrifterna gäller från och med det 

första månadsskiftet efter att kommunfullmäktiges beslut vunnit laga 

kraft. 

3. Beslutet anmäls till länsstyrelsen. 
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§ 18  

Upprustning av Vanadisbadet 

Genomförandebeslut (utl. 2013:162) 

Dnr 302-1326/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:162 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

genomförandebeslut om upprustning av Vanadisbadet. 

 

Ordet innehades av borgarrådet Kevius, Karin Rågsjö, Åke Askensten, Maria 

Antonsson, Jari Visshed och borgarrådet Rudin. 

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 

Upprustning av Vanadisbadet i enlighet med fastighetsnämndens förslag till 

en utgift om 53,0 mnkr, godkänns. Utgiften ska rymmas inom fastighets-

nämndens budget för idrottsinvesteringar 2013 och 2014. 

 

 

§ 19  

Redovisning av motioner, inlämnade före den 1 januari 2013, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen (utl. 2013:163) 

Dnr 019-1651/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:163 behandlades. Utlåtandet gäller ett 

ärende om redovisning av motioner, inlämnade före den 1 januari 2013, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen.  

 

Beslut 

 

Med bifall till kommunstyrelsens förslag i utlåtandet beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning följande. 

Redovisningen av motioner, inlämnade före den 1 januari 2013, som inte be-

handlats av kommunstyrelsen godkänns. 

 

 

§ 20  

Taxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inklusive taxa för 

skrymmande hushållsavfall med mera samt slam och latrin 

Förslag från trafik- och renhållningsnämnden (utl. 2013:187) 

Dnr 303-1648/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:187 behandlades. Utlåtandet gäller ett för-

slag från trafik- och renhållningsnämnden av Taxa för hushållsavfall och därmed 

jämförligt avfall inklusive taxa för skrymmande hushållsavfall med mera samt 

slam och latrin.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Hamilton, Maria Antonsson, borgarråden 

Helldén och Ankersjö, Stellan Hamrin och Malte Sigemalm. 
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Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av borgarrådet Helldén (MP) och Stellan Hamrin (V) bifall till Miljöpartiets 

och Vänsterpartiets gemensamma reservation i kommunstyrelsen, 

 

Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

1. Taxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall inklusive taxa för 

skrymmande hushållsavfall m.m. samt slam och latrin fastställs, i enlighet 

med trafik- och renhållningsnämndens förslag enligt bilaga 2 till utlåtan-

det, att gälla från och med den 1 januari 2014 med undantag för stycket 

”Återvinningscentraler” på sidan 17 som utgår. 

2. Trafik- och renhållningsnämnden får en utökad budget med 1,0 miljoner 

kronor år 2014 som avser informationsinsatser vid införande av inpasse-

ringssystem vid återvinningscentralerna. Finansiering sker av centralt av-

satta medel, fonden för renhållningsverksamhet under finansförvaltning. 

3. Trafik- och renhållningsnämnden får i uppdrag att återkomma med ett för-

slag på kvittningssystem. 

 

 

§ 21  

Utveckling av nytt verksamhetssystem. Rapport och reviderat genomföran-

debeslut 

Förslag från trafik- och renhållningsnämnden (utl. 2013:188) 

Dnr 317-1519/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:188 behandlades. Utlåtandet gäller ett för-

slag från trafik- och renhållningsnämnden av Utveckling av nytt verksamhetssy-

stem. Rapport och reviderat genomförandebeslut. 

 

Ordet innehades av Stellan Hamrin och borgarrådet Hamilton. 

 

Sammanträdet ajournerades klockan 19.04-19.09. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Stellan Hamrin (V) avslag på förslaget. 
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Beslut 

 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Trafik- och renhållningsnämnden får en utökad budget med 0,5 miljoner 

kronor år 2014 för utveckling av nytt verksamhetssystem. Finansiering sker 

av centralt avsatta medel, fonden för renhållningsverksamhet under finans-

förvaltning. 

 

 

§ 22  

Central avgiftshantering för förskola, fritidshem och fritidsklubb 

(utl. 2013:164) 

Dnr 329-1008/2013 

 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2013:164 behandlades. Utlåtandet gäller ett för-

slag till central avgiftshantering för förskola, fritidshem och fritidsklubb. 

 

Ordet innehades av borgarrådet Edholm, Jan Valeskog, Karin Rågsjö och Per 

Olsson. 

 

Yrkanden 

 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av Jan Valeskog (S) bifall till Socialdemokraternas reservation i kommun-

styrelsen innebärande återremiss, 

 

dels av Per Olsson (MP) bifall till Miljöpartiets reservation i kommunstyrelsen, 

 

dels av Karin Rågsjö (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunstyrel-

sen innebärande återremiss. 

 

Propositionsordning 

 

Ordföranden tog först upp återremissyrkandena. Vid propositioner på bifall till 

eller avslag på dessa yrkanden beslutade kommunfullmäktige utan omröstning 

att avslå dessa. 

 

Härefter tog ordföranden upp kommunstyrelsens förslag varemot ställdes Per 

Olssons (MP) förslag. Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommun-

fullmäktige utan omröstning att bifalla kommunstyrelsens förslag. 
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Beslut 
 

Kommunfullmäktige hade alltså – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – 

beslutat följande. 

Förslag till central avgiftshantering för förskola, fritidshem och fritidsklubb 

godkänns enligt bilaga 2 till utlåtandet med undantag av de delar som hand-

lar om fritidsklubbar som utgår i enlighet med vad som sägs i utlåtandet. 

 

 

§ 23  

Motion om nya samlingslokaler, ett Folkets hus, i Hammarby Sjöstad 

(utl. 2013:67) 

Dnr 328-861/2012 

 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda utlåtande nr 2013:67 behandlades. Utlå-

tandet gäller en motion av Tomas Rudin och Karin Gustafsson (båda S) i vilken 

de föreslår att nya samlingslokaler, ett Folkets hus, möjliggörs i Hammarby Sjö-

stad.  

 

Ordet innehades av borgarrådet Rudin, Mats Berglund, borgarrådet Sjöstedt, 

Ann Mari Engel, Tünde Kovach och Salar Rashid. 

 

Yrkanden 
 

Under överläggningen hade yrkats 

 

dels bifall till kommunstyrelsens förslag, 

 

dels av borgarrådet Rudin (S) bifall till Socialdemokraternas reservation i kom-

munstyrelsen, 

 

dels av Ann Mari Engel (V) bifall till Vänsterpartiets reservation i kommunsty-

relsen. 

 

Beslut 
 

Efter framställda propositioner enligt dessa yrkanden beslutade kommunfull-

mäktige utan omröstning – i enlighet med kommunstyrelsens förslag – följande. 

Motion (2012:29) av Tomas Rudin och Karin Gustafsson (båda S) om ”Nya 

samlingslokaler, ett Folkets hus, i Hammarby Sjöstad” anses besvarad med 

hänvisning till vad som anförs i utlåtandet.  

 

 

§ 24  

Bordlagda ärenden 

 

Kommunfullmäktige beslutade utan omröstning att åter bordlägga kommunsty-

relsens utlåtanden nr 71, 72, 73, 74, 86, 87, 88, 89, 90, 91, 92, 93, 104, 97, 94, 

96, 105, 106, 107, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 118, 124, 125, 126, 127, 128, 

156, 157, 158, 159 och 160 för år 2013. 
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Kommunfullmäktige beslutade även att bordlägga kommunstyrelsens utlåtan-

den nr 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 173, 174, 175, 176, 177, 178, 

179, 180, 181, 182, 183, 184, 185 och 186 för år 2013. 

 

 

§ 25  

Motioner 

 

Under tiden 3 – 16 december 2013 väcktes och inlämnades följande motioner: 

 

1. (2013:80) av Ann Mari Engel (V) om förstärkning av arbetet mot främ-

lingsfientlighet och rasism genom att Stockholm blir medlem i det euro-

peiska nätverket ECCAR och i svenskt nätverk mot rasism och mot dis-

kriminering 

Dnr 332-1892/2013; 

 

2. (2013:81) av Karin Rågsjö (V) om införandet av enhetstaxa för fritids-

klubbar/mellanstadieverksamhet oavsett regi 

Dnr 322-1893/2013. 

 

Motionerna överlämnades till kommunstyrelsen för beredning. 

 

 

Kommunfullmäktige åtskildes kl. 19.58. 

 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 


